
Fra: Sylvia Jacobsen sylvia@mobilise.no
Emne: innspill gjenåpning - spørsmål
Dato: 28. januar 2021 kl. 12:06

Til: haakon.bekeng-flemmen@kulturradet.no

Hei.

De som også er viktig er usikkerheten de frivillige har om de kan melde seg på å være
frivillige, eller ikke. Så det er ikke kun publikum. Frivillige bidrar til flere hundre årsverk
i arrangement- og festival bransjen.

 
Kulturminister Abid Raja anbefalte den 14 januar at alle i kultursektoren å avlyse sine arrangementer i sommer. Betyr det
du/dere sier nå er at man bare skal kjøre på å planlegge festivaler? Ref. Abid sin uttalelse under dagens live sending. 
                 ****
Vi har akkurat lansert vår nye podkast,  Dritt`n i midt`n. Ta gjerne å sjekk den ut her. "

Med vennlig hilsen, 
Sylvia Jacobsen
Mobil: (+47) 48475097
 

Lik oss gjerne på Facebook
https://www.mobilise.no

This email has been scanned for spam & viruses. If you believe this email should have been stopped by our filters, click here to
report it.

mailto:Jacobsensylvia@mobilise.no
mailto:Jacobsensylvia@mobilise.no
mailto:haakon.bekeng-flemmen@kulturradet.no
https://anchor.fm/drittn-i-midtn
https://www.facebook.com/MobiliseAS
https://www.mobilise.no/
https://portal.mailanyone.net/index.html%23/outer/reportspam?token=dXNlcj1oYWFrb24uYmVrZW5nLWZsZW1tZW5Aa3VsdHVycmFkZXQubm87dHM9MTYxMTgzMTk4MDt1dWlkPTYwMTI5QUFCRjEwREQxMjg1RjNDQjlBMkI0MzFFQzRCO3Rva2VuPWI3YjdkNjU1ZDc1Y2RmYWQzNzI1OTQyMmYzMWI2OTFhMmE0YjM4OTY7

